



Po Leung Kuk  
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,

P25036

各位家長：

**The City University of Hong Kong Information Day**

**香港城市大學資訊日**

Career and Life Planning Department sincerely invites you and your child to attend the upcoming information day at the City University of Hong Kong. This event aims to provide students and parents with in-depth information from the university, including course introductions, admission requirements, and campus life, helping students make informed academic decisions. The details of the activities are as follows:

本校升學及生涯規劃組誠邀中四至中六級同學及家長參加香港城市大學資訊日。透過此次活動，家長與子女能深入了解該大學的最新的資訊，包括課程簡介、入學要求及校園生活等，為未來的升學作好規劃。活動詳情如下：

Date 日期：4<sup>th</sup> October, 2025 (Saturday)

Time of Gathering 集合時間：09:00am

Time of Dismissal 解散時間：12:00pm

Place of Gathering 集合地點：MTR Kowloon Tong Station Exit C 港鐵九龍塘站 C 出口

Place of Dismissal 解散地點：The City University of Hong Kong 香港城市大學

Teacher 負責老師：Mr. Leung Ka Tung 梁嘉棟老師

Tel 查詢電話：2497 7110

Remarks 備註：

Students should wear casual wear.

學生須穿著整齊便服。

In case of adverse weather conditions, please observe the announcements from the Education Bureau. The activity will be cancelled or postponed if school suspension is announced. Teacher(s)-in-charge will notify students of the arrangements through messaging applications.

如遇惡劣天氣狀況，請留意教育局通知。如教育局宣布停課，活動將取消或延期。負責老師將通過通訊軟件通知學生相關安排。

Please complete the reply slip in eNotice by 2<sup>nd</sup> October, 2025.

敬希 貴家長於 10 月 2 日或之前填妥電子通告回條。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College  
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

29<sup>th</sup> September 2025 二零二五年九月二十九日



**E-class Reply Slip**

**電子通告回條**

I acknowledge the above captioned circular and

本人知悉 貴校來函，並

☐ My child and I will take part in CityUHK information day.

本人將陪同子女出席香港城市大學資訊日。

☐ My child will take part in CityUHK information day.

子女將參加香港城市大學資訊日。

☐ I will take part in CityUHK information day.

本人會參加香港城市大學資訊日。

☐ We will not take part in CityUHK information days.

我們未克出席香港城市大學資訊日。